
PROTOKÓ Ł  Nr XXXVU2014 

z sesji Rady Gminy Świdwin 
odbytej w dniu 26 marca 2014 roku 

Stan radnych 	  15 
Obecnych na sesji 	 12  

Lista obecno ści stanowi załącznik do protoko łu. 

Ad.l. OTWARCIE I STWIERDZENIE QUORUM 

Na podstawie art. 19 ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku 
o samorządzie gminnym otwarcia sesji dokona ł  Przewodniczący Rady Gminy 
Pan Krzysztof Kaszuba. 
Na podstawie listy obecno ści stwierdzi ł  quorum do podj ęcia prawomocnych 
uchwał . 
Przewodniczący Rady Gminy powitał  radnych, sołtysów oraz zaproszonych 
gości: 

• Pana Roberta Rzeźnika-Komendanta Powiatowego Policji w Swidwinie 
• Pana S ławomira Buniaka- Komendanta Gminnego OSP w Świdwinie 
• Pana Romana Artyńskiego- Komendanta Powiatowego PSP 

w Świdwinie 
• Pana Zdzisława Pawelca — Wójta Gminy Swidwin 
• Panią  Halinę  Czajkowską  — Sekretarza Gminy 
• Panią  Renatę  Kamińską  — Skarbnika Gminy 
• Pana Ryszarda Miedzika- Prezesa Gminnego zakładu gospodarki 

Komunalnej 
• Pana Sebastiana Basiejko — Kierownika Referatu O światy, Kultury, 

Zdrowia i Sportu UG 
• Panią  Annę  Pietrykę  — Kierownik Referatu Rolnego i Ochrony 

Ś rodowiska UG 
• Panią  Barbare Felską - Kierownika Gminnego Osrodka Pomocy 

Społecznej w Świdwinie 
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Ad.2. ZATWIERDZENIE PROTOKOŁU Z OSTATNIEJ SESJI 

Przewodniczący Rady Pan Krzysztof Kaszuba poinformował , że protokół  

z ostatniej sesji wyłożony był  do wglądu w Biurze Rady. Uwag nie wniesiono. 

Radni w głosowaniu jawnym protokół  przyj ęli jednogłośnie 

Ad.3. PRZYJĘCIE PORZĄDKU OBRAD 

Przewodniczący Rady Pan Krzysztof Kaszuba poinformował , że porządek 
obrad podany by ł  w zaproszeniach na sesj ę . 
Radni w głosowaniu jawnym proponowany porządek obrad przyj ę li 
jednogłośnie, a przedstawia si ę  on następująco 

Porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum; 

2. Zatwierdzenie protoko łu z ostatniej sesji; 

3. Przyjęcie porządku obrad; 

4. Interpelacja radnych; 

5. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Rady Gminy i Wójta Gminy z prac w okresie między 

sesjami; 

6. Czas dla Samorządowców; 

7. Bezpieczeństwo na terenie gminy. Informacja policji, straży i strażnika gminnego. 

8. Przyjecie sprawozdania z wykonania Gminnego Programu Przeciwdzia łania Narkomanii i 

jego realizacji w roku 2013. Plan na 2014r. 

9. Przyj ęcie sprawozdania z dzia łalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych 

10. Rozstrzygnięcie o wyodrębnieniu środków finansowych na fundusz so łecki i ocena jego 

funkcjonowania; 

1 I . 	Dyskusja 

12. 	Podjęcie uchwa ł : 

• W sprawie nabycia nieruchomości; 

• w sprawie nabycia udzia łu w nieruchomo ści; 

• w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej; 
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• w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać  przedsiębiorca ubiegaj ący się  o 

uzyskanie zezwolenia w zakresie opró żniania zbiorników bezodpływowych i transportu 

nieczystości ciekłych na terenie Gminy Świdwin; 

• w sprawie ustalenia górnych stawek op łat za usługi w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczysto ści ciekłych z nieruchomości; 

• w sprawie sprzedaży lokalu użytkowego; 

• w sprawie dokonania mian w budżecie gminy na rok 2014; 

• w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu so łeckiego; 

• w sprawie sprzedaży nieruchomości. 

13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania; 

14. Wolne wnioski; 

15. Zakończenie; 

Ad.4. INTERPELACJE RADNYCH 

Kolejny punkt obrad otworzy ł  Pan Andrzej Żubert, który chciał  
wyjaśnić  kwestie odbierania listów. Jak do tej pory przesy łki listowe do 
domu przynosił  listonosz, od niedawna musi je odbierać  w Smardzku. 

Pan Dariusz Gos przedstawił  problem poruszania się  po drogach 
pojazdów o wysokim tonażu. Zapytał  gdzie można się  zgłosić  i kto 
mógłby uregulować  kwestie w taki sposób by pojazdy tak ciężkie nie 
zagrażały mieszkańcom. 
Następnie padło pytanie czy nastąpi remont przystanku lcrosińslciego oraz 
prośba o częstsze interwencje policji bądź  strażnika gminnego w sobotnie 
wieczory, ze wzgl ędu na zamieszki które maj ą  miejsce na przystanku w 
Krosinie 

Ad.5. SPRAWOZDANIE PRZEWODNICZACYCH KOMISJI RADY 
GMINY I WÓJTA RADY GMINY Z PRAC W OKRESIE MIĘDZY 
SESJAMI 

Pani Halina Cybul, zastępująca nieobecną  Przewodniczącą  Komisji 
Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu i Etyki Panią  Justynę  Twardys, 

oznajmiła, ze Komisja O światy, Zdrowia, Kultury, Sportu i Etyki w okresie 
między sesjami zebrała się  raz. Przedstawiono na niej Sprawozdanie z 
działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 
Narkomanii, Kalendarz imprez i zawodów sportowych oraz funkcjonowanie 
Gminnych i Uczniowskich Klubów Sportowych. 
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Pan Zdzisław Pawelec - Wójt Gminy przedstawi ł  zebranym sprawozdanie 
z prac urzędu w okresie między sesjami. Rozpoczął  od przedstawienia 
prac 	Referatu 	Rolnego 	i 	Ochrony 	środowiska.  

1. Wydano: 

- 2 zaświadczenia oraz 3 postanowienia opiniuj ące podział  rolny, 

- 7 zaświadczenia z planu o zagospodarowaniu przestrzennym, 

- 12 zaświadczeń  dla rolników, 

- 28 decyzji zezwalaj ących na wycinkę  drzew i krzewów, 

- wszczęto 1 postępowania o rozgraniczeniu nieruchomości, 

- wydano 2 decyzje rozgraniczeniowe, 

- 	opracowano 5 projektów uchwa ł  w sprawie nabycia i sprzedaży 
nieruchomości 

H. Ochrona środowiska 

I. W związku z realizacj ą  Kampanii Antyazbestowej (projekt finansowany 
w ramach Instrumentu Finansowego LIFE + Unii Europejskiej oraz przez 
Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej), Federacja 
Zielonych Gaja przes łała do Urzędu materiały edukacyjne na temat azbestu. 
Poradniki „Co z tym azbestem" wraz z p łytą  dvd z filmem edukacyjnym 
zostały przekazane sołtysom, materiały dostępne są  również  w pokoju 48 
u pracownika zajmującego się  ochroną  środowiska. 

2. Zakończono przyjmowanie wniosków o dofinansowanie z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na realizacj ę  zadania 
w zakresie usuwania odpadów zawieraj ących azbest z nieruchomości 
położonych na terenie gminy Świdwin. Zostało złożonych 21 wniosków. 

3. Towarzystwo Opieki nad Zwierzętami przy współpracy z pracownikiem 
Urzędu zajmującym się  ochroną  zwierząt oraz Strażnikiem Gminnym 
znaleźli nowych właścicieli dla 4 bezdomnych psów z terenu gminy 
Świdwin. 

4. W dniu 24 marca rozpocz ęła się  akcja „Czysta Posesja" - program 
realizowany przez Stra ż  Gminną. W akcji udział  biorą  oprócz strażnika także 
przedstawiciel Komendy Powiatowej Policji w Świdwinie oraz pracownicy 
Urzędu zajmujący się  ochroną  środowiska oraz gospodarką  odpadami. Akcja 
realizowana będzie do dnia 4 kwietnia 2014 r. 

5. Nadano 1 nowy numer porządkowy dla nieruchomo ści położonej 
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w miejscowości Buczyna. 

Gospodarka odpadami 

1. Przyjmowane są  deklaracje o zmianie liczby osób zamieszkuj ących 
nieruchomości, 

2. W dniach 17-20.03.2014 r. przeprowadzono kontrolę  przedsiębiorcy pod 
względem jakości usług świadczonych przez Mi ędzygminne 
Przedsiębiorstwo Gospodarki Odpadami Sp. z o.o., 

3. Na bieżąco przyjmowane są  informacje o potrzebie wymiany pojemnika 
na odpady — sprawy załatwiane są  niezwłocznie po otrzymaniu 
zgłoszenia, 

4. Zaplanowana jest zbiórka odpadów wielkogabarytowych na dzie ń  12 
kwietnia 2014 r. (sobota) 

5. 

Następnie Wójt omówi ł  zadania realizowane przez Referat Infrastruktury  
w bieżącym okresie: 

- 10 marca br. podpisano umow ę  na realizacj ę  projektu pn. „Kolorowe 
przedszkola w gminie Świdwin" złożonego w ramach Programu Operacyjnego 
Kapitał  Ludzki, Dzia łanie 9.1.1 Zmniejszanie nierówno ści w stopniu 
upowszechnienia edukacji przedszkolnej. Gminie przyznano wsparcie w 
wysokości 347 824,00 zł . W ramach zadania zostan ą  wyposażone i dostosowane 
do potrzeb najmłodszych dzieci oddziały przedszkolne znajduj ące się  przy 
szkołach gminnych w Bierzwnicy, Lekowie i Oparmie w łącznie z budową  
placów zabaw przy każdej ze szkół . 

- pozytywnie zakończyła się  weryfikacja wniosku „Organizacja wydarzenia 
kulturalno-rekreacyjnego pn. "Turniej So łectw o Szablę  Wójta Gminy świ-
dwin". Kwota wsparcia ze środków unijnych to: 21 629,00 zł. Wartość  zadania 
ogółem: 29 499,93z1. Oczekujemy na podpisanie umowy. 

- w dniu 24 marca br. z łożono uzupełnienia do wniosku pn. „Zakup fabrycznie 
nowego, średniego samochodu ratowniczo-ga śniczego z funkcj ą  ograniczenia 
skażeń  dla OSP Blerzwnica" do Regionalnego Programu Operacyjnego Woje-
wództwa Zachodniopomorskiego w ramach Osi 4 Infrastruktura Ochrony środo-
wiska, Działanie 4.5 Ochrona przyrody i zapobieganie zagro żeniom, Poddziała-
riie 4.5.2 Zapobieganie zagrożeniom. Wnioskowana kwota wsparcia ze środków 
unijnych to 171 442,00z1. 
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- trwa weryfikacja nast ępujących wniosków o dofinansowanie zadań  złożonych 
do Wydziału PROW Urzędu Marszałkowskiego za po średnictwem LGD-
„Powiatu Świdwińskiego: 

1. Zagospodarowanie centrum wsi w miejscowo ści Rogalino, gm. Świdwin 

Wnioskowana kwota wsparcia ze środków unijnych to: 12 300,00 zł . Wartość  
zadania ogó łem: 19 160,00 zł . I poprawki wysłano 25 lutego br. 

2. Remont świetlic wiejskich w miejscowo ściach Oparzno i Rusinowo — gm. 
świdwin 

Wnioskowana kwota wsparcia ze środków unijnych to: 111 700,00 zł . Warto ść  
zadania ogó łem: 171 748,00 zł. 1 poprawki wysłano 25 lutego br. 

3. V Rusinowskie Lato z Folklorem - spotkanie wielu kultur. Wnioskowana 
kwota wsparcia ze środków unijnych to: 15 139,00z1. Warto ść  zadania ogółem: 
20 575,02 zł . 

- na ukończeniu są  prace montażowe przy „Budowie rekreacyjnych placów 
zabaw w Be łtnie, Osowie, Rycerzewku - gm. Świdwin”, które wykonuje 
PPHU „JULKA" Sabina Marciniak, Krępa Kaszubska 80, 84-351 Nowa Wie ś  
Lęborska. Ca łkowita wartość  zadania po przetargu wynosi netto 48 949,02 z ł , 
brutto 60 207,39 zł . Termin zakończenia prac do: 16.05.2014r.  

Place zabaw wykonane s ą  z elementów drewnianych, posiadaj ących wymagane 
certyfikaty bezpiecze ństwa, ogrodzone siatk ą  i wyposażone w furtkę . Dzieci 
będą  miały do wyboru: domek z daszkiem, k ładką  i ślizgawką, piaskownicę , 
huśtawkę  podwójną  poziomą, bujaczek na sprężynie i karuzel ę . 

- trwa realizacja zadań : 

1. „Remont świetlic wiejskich w miejscowo ściach Oparzno i Rusinowo 
— gm. Świdwin". 

- remont świetlicy wiejskiej w Rusinowie przeprowadza „BUD — REM 
ŚWIDWIN" Mariusz Dymi ński, Kluczkowo 18, 78-300 Świdwin. Całkowita 
wartość  zadania po przetargu wynosi netto 49 473,91 z ł, brutto 60 852,91z1. 
Termin zakończenia prac: do 16.05.2014r.  Zakres robót: 

a) remont dachu g łównego o pow. 608,60m2 - wymiana pokrycia z płyt 
falistych typu Guttanit na blach ę  trapezową  wraz z wymianą  rynien i rur 
spustowych, 

b) remont daszków nad wej ściami szt. 4 - wymiana pokrycia z płyt falistych 
typu Guttanit na blach ę  trapezową  
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3) remont pomieszczeń  świetlicy - malowanie świetlicy, demontaż  okładziny 
ściennej z paneli PCV, wykonanie nowych tynków wraz z lamperi ą  z tynku 
mozaikowego, wymiana opraw o świetleniowych na nowe, montaż  4 
elektrycznych przepływowych podgrzewaczy wody, wymiana drzwi 
wej ściowych do świetlicy z drewnianych na PCV. 

-  remont świetlicy wiejskiej w  Oparznie — przeprowadza Zakład 
Ogólnobudowlany Sławomir Kaszyca- poziom zaawansowania prac 60%. 
Całkowita warto ść  zadania po przetargu to  54  457,00 z1 netto, brutto - 66 
982,11 zł . Termin zakończenia prac: do  16.05.2014r. Zakres robót: 

a) remont dachu papowego świetlicy - pow. 198,17m2 - rozbiórka pokrycia 
z papy, ułożenie p łyt styropianowych gr. 12cm laminowanych 
jednostronnie papą, pokrycie dachu papą, wymiana rynien, rur 
spustowych  i  obróbek blacharskich. 

b) remont dachu papowego dach ni ższy  -  pow. 38,10m2  -  ułożenie płyt 
styropianowych gr. 12cm laminowanych jednostronnie papą, pokrycie 
dachu papą, wymiana rynien, rur spustowych i obróbek blacharskich. 

c) ocieplenie ścian zewnętrznych budynku styropianem gr. 12cm - 
197,84m2, wraz z wykonanie wyprawy z tynku mineralnego  i 
malowanie elewacji. 

d) remont pomieszczeń  świetlicy. 

- przystąpiono do opracowania Strategii Rozwoju Gminy na lata 2014-2022 z 
perspektywą  na lata 2023-2027 w ramach projektu „ Opracowanie pięciu 
Strategii rozwoju w tym Powiatu Świdwińskiego oraz Gmin: Brzeżno, Rąbino, 
Sławoborze i Swidwin na lata 2014-2022 z perspektyw ą  na lata 2023 — 2027 
zwanej dalej Strategią  wraz z przeprowadzeniem konsultacji spo łecznych", 

- trwają  prace związane z uczestnictwem gminy Świdwin w Kontrakcie 
Samorządowym w ramach nowej perspektywy finansowej 2014 -2020, 

— 	Referat współpracuje z Panoramę  Powiatu Świdwińskiego 
przekazując na bieżąco materiały do miesięcznika. 

Ostatnim omawianym referatem by ł  Referat Oświaty, Kultury i Zdrowia 

Bieżące zadania Referatu to: 

• Nadzór na działalnością  świetlic, bibliotek gminnych i punktów 
przedszkolnych, Gminnej Hali Sportowej w Lekowie 

• Przygotowanie sprawozdania S I O według stanu na dzień  31 marca 
2014r. 
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• Organizacja Halowego Turnieju Pi łki Nożnej o Puchar Wójta Gminy 
świdwin — 08.03.2014 r. Hala w Lekowie 

• Wyłonienie wykonawcy na leczenie stomatologiczne dzieci i m łodzieży z 
gminy Świdwin — Indywidualna Praktyka Stomatologiczna dr Marta 
Mirska-Miętek 

• X Turniej Tenisa Stołowego o Mistrzostwo Cieszeniewa — 15.03.2014 

Wójt poruszył  również  kwestie zatrudnienia osób bezrobotnych. 

1.0becnie mamy zatrudnionych 17 osób w ramach prac interwencyjnych. 
Są  to głównie osoby zatrudnione do prac porz ądkowych na terenie wsi 
oraz pracownicy hali; 

Zorganizowaliśmy staże dla 16 osób, głównie opiekunowie i robotnicy 
gospodarczy; 

W sołectwach prace porz ądkowe i opiekuńcze wykonuj ą  pracownicy 
zatrudnieni w ramach prac spo łecznie użytecznych, tj. na 2 godziny. W 
sumie mamy 20 takich pracowników; 

Na terenie gminy prace społeczne z tytułu kary ograniczenia wolno ści 
wykonuje 27 skazanych. 

Ad.6. „CZAS DLA SMORZĄDÓW" 

Pan Adam Kępa zapytał  czy wioska otrzyma chodnik. Obecny chodnik 

znajduje się  jedynie przy przystanku. Zaapelowa ł  również  do policji o kontrole 

radarowe na wiosce w celu zwi ększenia bezpieczeństwa mieszkańców na drodze 

i wyeliminowania kierowców nadmiernie przekraczaj ących prędkość . 

Wystosował  również  pytanie do Pana Ryszarda Miedzika z pro śbą  o zaj ęcie 

stanowiska w sprawie lokatorów mieszkających na piętrze budynku świetlicy. 

Płacą  oni opłatę  jedynie za wodę , za ścieki płaci gmina. 

Pan Ryszrad Miedzik odpowiedział, ze sprawa jest już  w toku. Mieszkańcy od 

01.01.2014r. są  obciążani za przyjmowane ścieki przez oczyszczalni ę . Jednakże 

trudno wyegzekwować  od nich opłatę , gdyż  na 6 lokatorów 4 z nich zalega z 

opłatami za wodę  za ostatnie 1,5 roku. 
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Pan Lech Lipka wystosował  prośbę  o oznaczenie drogi w &osinie, gdy ż  po 

sprzedaży ziemi nie wiadomo którędy można dojechać  do własnego pola. 

Pan Tadeusz Wilk poprosił  o 2 naczepy gruzu oraz o wycink ę  zakrzaczenia na 

drodze Beltno-Kl ępczewo. 

Pan Adam Bieficzak zapytał  czy rolnik może zabronić  wejścia na podwórko 

komisji, która sprawdza czysto ść  na posesji? Drugie pytanie dotyczy ło 

przepustu między drogą  gminną  a polem sołtysa, mianowicie kto jest 

zobowiązany do naprawy przepustu? 

Pan Wójt odpowiedział  na pytania Pana Bie ńczaka, że to on sam jako 

użytkownik pola powinien go naprawi ć . 

Pani Maria świątezak poprosiła Wójta o utwardzenie przystanku w Kartlewie, 

podniosła również  kwestie ulotek i broszur sklepowych, które za śmiecają  

podwórka przydomowe. 

Ad.7 BEZPIECZEŃSTWO NA TERENIE GMINY. INFORMACJA 

POLICJI, STRAŻY I STRAŻNIKA GMINNEGO. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Kaszuba poprosił  pana Roberta 

Rzeźnika, Komendanta Powiatowego Policji w świdwinie o przedstawienie 

sprawozdania dotyczącego stanu bezpieczeństwa w gminie Świdwin za 2013r. 

Pan Komendant przedstawi ł  następujące dane statystyczne: 

1. Przestępstwa 

a) Kradzieże 

- 31- najwięcej Lekowo i Niemierzyno po 3 — wykrywalno ść  45%) w 
2012 roku 

- 37 (najwięcej Smardzko —6 Lekowo —4 Bierzwnica 3 wykrywalno ść  
44%) 2013 rok 
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b) Włamania 

- 16 ( najwięcej Krosino 6— wykrywalność  48%, spadek zdarzeń  o 
20%) — 2012 rok 

- 29 (najwięcej Bierzwnica —6 Świdwinek —4 wykrywalność  44%) — 
2013 rok 
c) Zniszczenia mienia 

- 8 (najwięcej Lekowo3, wykrywalność  56%, spadek O 6%) 2012 rok 

- 12 (najwięcej Kluczkowo —3, Krosino —3 wykrywalno ść  40%) 2013 
rok 
d) Uszkodzenia sieci telekomunikacyjnej 

- 6 (Lekowo, Klępczewo, Bierzwnica, Smardzko, Bystrzynka, Beltno) 
2012 rok 

— 8 (Bierzwnica, Berkanowo - transformator, Rogalino- transformator, 
Klępczewo -2, Miłobrzegi, Lipce- transformator — linie elektryczne, 
Oparzno)2013 rok 

e) Rozbój 

- 1 -Lipce wykryty 2012 rok 

-02013  rok 
f) Bójki 

- 5 (Lekowo3, Bierzwnica i Oparzno 1 wykrywalność  100%) 2012 rok 

- 1 — ze skutkiem śmiertelnym w Lekowie — 2013 rok 

g) Uszkodzenie ciała 

- Bierzwnica 2, lekowo 2, Smardzko 2 — 2012 rok 

- 2 (Przymiarki, Cieszeniewo) wykrywalno ść  100% - 2013 rok 

2. Interwencje 

a) Publiczne —231 (Lekowo — 37, Krosino — 32, Kluczkowo — 22, 
Klępczewo — 15) 2012 rok 

b) Domowe — 302 (Lekowo 34, Kl ępczewo — 24) -2012 rok 

a) Publiczne — 189 (Najwięcej Lekowo i Klępczewo) 

b) Domowe — 256 
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3. Osoby zatrzymane 

465 w tym 122 do wytrze źwienia 

4. Wypadki drogowe 

Gmina Świdwin 4- powiat 31 (najbardziej zagro żona wypadkami jest droga 
W 152 — 2 wypadki odcinek Beltno-Kl ępczewo 

Ranni — 5 do 13 w 2012 roku 

Zabici Odo 1 w 2012 roku. 

Pan Komendant zaapelowa ł  również  do sołtysów aby przekazali w swoich 
wioskach informacje na temat konieczno ści widocznego oznakowania 
budynków. Na dzień  dzisiejszy numeracja jest cz ęsto niewidoczna co 
znacznie utrudnia wykonywanie zadań  przez służby specjalne. 

Następnie głos w sprawie bezpiecze ństwa zabrał  Pan S ławomir Buniak-
Komendant Gminny OSP w Świdwinie. 

(załącznik nr 1) 

Pan 	Roman 	Artyń ski- 	Komendant 	Powiatowy 	PSP 
w Swidwinie pochwali ł  pracę  strażaków ochotników. Podziękował  im za 
zaangażowanie, które wkładają  w każdą  pracę . Powiedział , że jest to jedyna 
siła którą  w kilka minut można zmobilizować  do działania. Jednostki straży 
pożarnej są  dobrze wyposażone. Część  strażaków-ochotników jest 
przeszkolona przedmedycznie, tak by móc udzieli ć  pierwszej pomocy przed 
przyjazdem s łużb. Pan Komendant zaapelowa ł  do mieszkańców sołectw aby 
nie oczyszczali kominów na własną  rękę , gdyż  to grozi niebezpieczeństwem 
pożaru oraz zatrucia czadem. Nale ży sprawę  oczyszczenia pozostawi ć  
kominiarzowi. 

Przewodniczący Pan Krzysztof Kaszuba, przypomniał  że bezpieczeństwo 
to również  energia elektryczna. Jakie s ą  jednak konsekwencje podczas gdy 
mieszkańcy reguluj ą  opiaty w terminie a energia nie jest dostarczana. W 
ostatnim czasie z powodu wielkich wichur niektóre wioski pozbawione by ły 
prądu przez kilkanaście godzin. Pan Wójt odpowiedział, ze nie ma wpływu 
na naturę  a w umowie z Energetyką  jest zapis, ze do 24h braku pr ądu nie 
ponoszą  oni odpowiedzialno ści. Jeśli chodzi o stały dyżur w Energetyce, 
telefon często nie odpowiada. Pan Ryszard Miedzik powiedział, ze Pan 
starosta zosta ł  zobowiązany do zrobienia porządku z wypływem informacji z 
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Energetyki. Łącza w trakcie wichur były pozajmowane i nie można było 
dowiedzieć  się  kiedy wróci prąd. Strona internetowa nie była aktualizowana 
na bieżąco. 

Pan Bartłomiej Szewczak- Strażnik Gminny udzielił  odpowiedzi Panu 
Bieńczakowi mówiąc, ze nie może on zakazać  wej ścia na teren posesji komisji 
sprawdzającej czystość  (obecnie jest prowadzona akcja czysta posesja). Komisja 
bada czy są  aktualne karty szczepień  psów, czy posesja jest w łaściwie 
ponumerowana, czy odprowadzane są  ścieki, ponieważ  jeśli jest szambo można 
podejrzewać  zatrucie środowiska. W przypadku gdy w łaściciel odmówi wej ścia 
komisji na teren posesji, popełnia przestępstwo. 

Ad.8 i 9 

Przyjecie sprawozdania z wykonania Gminnego Programu 

Przeciwdzia łania Narkomanii i jego realizacji w roku 2013. Plan na 

2014r. Oraz Przyj ęcie sprawozdania z dzia łalności Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

Za zgodą  Pana Przewodniczącego połączono dwa kolejne punkty obrad. 

Sprawozdanie Przedstawi ła Pani Anna Pietryka 

(załącznik nr 2) 

Ad.10. ROZSTRZYGNIĘCIE O WYODRĘBNIENIU ŚRODKÓW 

FINANSOWYCH NA FUNDUSZ SOŁECKI I OCENA JEGO 

FUNKCJONOWANIA 

Kwestia funduszu so łeckiego poruszona zosta ła na komisji łączonej, 

przedstawiono uchwałę  nad którą  zostało przeprowadzone głosowanie zgodnie z 

porządkiem obrad. 
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Ad.!!. DYSKUSJA 

Wój zaprosił  przybyłych gości na mecz Ekstraklasy Kobiet Koszalin-Szczecin, 

który odbędzie się  29 marca 2014r. na  Hali w Lekowie. Wstęp wolny. 

Ad.12. PODJĘCIE UCHWAL 

Pan Krzysztof Kaszuba poprosił  Panią  Halinę  Czajkowska Sekretarza Gminy o 

przedstawienie uchwal, następnie przeprowadzono nad nimi głosowanie: 

• Uchwała nr XXXV1/285/2014 W sprawie nabycia nieruchomo ści; 

( przyjęta jednomyślnie) 

• Uchwała nr XXXVI/286/2014w sprawie nabycia udzia łu w 

nieruchomości; 

(przyjęta jednomyślnie) 

• Uchwała nr XXXVI/287/2014w sprawie sprzeda ży nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej; 

(przyjęta jednomy ślnie) 

• Uchwała nr XXXV1/288/2014w sprawie okre ślenia wymagań, 

jakie powinien spełniać  przedsiębiorca ubiegający się  o uzyskanie 

zezwolenia w zakresie opró żniania zbiorników bezodpływowych i 

transportu nieczysto ści ciekłych na terenie Gminy Świdwin; 

(przyjęta jednomyślnie) 

• Uchwała nr XXXVI/289/2014 w sprawie ustalenia górnych stawek 

opłat za usługi w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczysto ści ciekłych z 

nieruchomości; 

(przyjęta jednomyślnie) 
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• Uchwała nr XXXVI/290/2014w sprawie sprzedaży lokalu 

użytkowego; 

(przyj ęta jednomyślnie) 

• Uchwała nr XXXVI/291/2014w sprawie dokonania zmian w 

budżecie gminy na rok 2014; 

(przyjęta jednomyślnie) 

• Uchwała nr XXXVIJ282/2014 w sprawie wyra żenia zgody na 

wyodrębnienie funduszu soleckiego; 

(przyjęta przy jednym glosie wstrzymuj ącym się) 

• Uchwała nr XXXVI/293/2014 w sprawie sprzeda ży 

nieruchomości. 

(przyjęta jednomyślnie) 

Ad.13. ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE RADNYCH. 

O udzielenie odpowiedzi na interpelacje radnych poproszony zosta ł  Pan 

Zdzisław Pawelec- Wójt Gminy. 

Na pytanie Pana Andrzeja żuberta Wójt odpowiedział, że wraz z przej ęciem 

korespondencji sądowej przez Polską  Grupę  Pocztową  S.A. i InPost w wielu 

miejscowościach powstał  chaos. Dwa tysiące nie było odbytych, ponieważ  

informacja nie została odebrana. Na szczęście, to tylko korespondencja sądowa, 

która nie dochodzi codziennie. 

W sprawie pytania Pana Dariusza Gosa Wójt odpowiedzia ł, że przystanek 

będzie zrobiony. Jeśli natomiast chodzi o ruch pojazdów o wysokim tonażu, to 

nie jest to droga gminna tylko wojewódzka i wy łącznie właściciel drogi może 

zmienić  jej tonaż  aczkolwiek ekspertyza techniczna no śności drogi jest 

kosztowna. 
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W sprawie postulatu Pana Adama Kępy Pan Wójt powiedział, ze perspektywy 

na chodnik są. Czasu wykonania jeszcze nie może określić  . Na pewno będzie to 

przedsięwzięcie na które trzeba b ędzie wyłożyć  pieniądze z funduszu 

sołeckiego, budżetu gminy więc trzeba to dobrze zaplanowa ć . Pan Wojt 

powiedział  również, ze rozmawiał  już  z Panem Krzysztofem Wasicionkiem, 

który obiecał  zrobić  odpływ wody w Lekowie i Kartlewie i objazd. 

Odnośnie prośby Pana Tadeusza Wilka, Wójt obieca ł  przekazać  naczepy 

gruzu. Jesli chodzi o nieczysto ści na drodze, skazani wraz ze Stra żnikiem 

Gminnym objeżdżają  sołectwa i porządkują  tereny przydrożne, być  może smali 

biznes, który nie ma umowy na wywóz nieczysto ści zaśmieca pobliskie tereny. 

W sprawie chodnika u Pani Marii Świątczak Wójt wypowiedzia ł  się  

pozytywnie. Jeśli chodzi o kolportaż  ulotek gmina nie ma na to wp ływu. 

Ad.14. WOLNE WNIOSKI 

Pan Adam Bieńczak prosił  by zwrócić  uwagę  na drogę  gminną  która prowadzi 

do jego pola, gdyż  jest nieprzejezdna (du że zakrzaczenie). Musi on wraz z 

innymi rolnikami jeździć  przez pole innego w łaściciela by dojechać  do swojego. 

Pan Otto Leske poprosił  Wójta o 2 przyczepy szlaki oraz 2 tony piasku 

potrzebnego do wyłożenia na plac zabaw. 

Ad. 15. ZAKOŃCZENIE 

Przewod 1 • cy 	y 

Proto olowała: 	 zto ' Kaszuba 

Jo a Pałęga 
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